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Komentář Benjamina Fulforda – mluvčího Společnosti Bílého
draka,

ze dne 14.8.2023

Starobylé vládnoucí rody planety se snaží vyjednat kapitulaci se
Společností bílého draka a jejími spojenci Bílými klobouky. Hlavní
překážkou nahrazení současného dystopického režimu vládnoucího
na Západě je nyní otázka, jaká alternativa jej nahradí.

https://tadesco.org/plan-spolecnosti-bileho-draka-pro-planetu-zemi/
https://telegra.ph/The-Hidden-History-Taught-by-Secret-Societies-08-14
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Z tohoto důvodu SBD předkládá soubor návrhů. Ty nemají být
definitivním závěrem, ale spíše výchozím bodem pro konstruktivní
debatu o tom, jak máme jako druh směřovat do budoucnosti.

Ještě předtím si však ověřme, že se současný systém zhroutí.
Thomas Jefferson byl prorok, když řekl:

Pokud americký lid někdy dovolí soukromým bankám, aby ovládly emisi jeho měny,
nejprve inflací a pak deflací, banky a korporace, které kolem nich vyrostou, připraví
lid o veškerý majetek, dokud se jejich děti neprobudí jako bezdomovci na
kontinentu, který dobyli jejich otcové….. Domnívám se, že bankovní instituce jsou
pro naše svobody nebezpečnější než stálé armády….. Emisní moc by měla být
bankám odebrána a navrácena lidem, kterým správně náleží.

Měl pravdu. Pokud centrální banka v soukromém vlastnictví vytvoří
ze vzduchu 1 bilion dolarů a pak je rozdělí svým kumpánům, ve
skutečnosti tento bilion ukradne americkému lidu. Podle jednoho
výpočtu „bylo v letech 1975 až 2018 americkým pracujícím
odčerpáno 450 bilionů dolarů: „Z velké části v důsledku vlivu inflace
došlo k masivnímu a neviditelnému poklesu reálných mezd
amerických pracovníků v podobě ušlého příjmu, který většina
amerických rodin nepostřehla.“

To znamená, že každému muži, ženě a dítěti ve Spojených státech
bylo ukradeno 1,46 milionu dolarů. Pokud začneme rokem 1972, kdy
byl americký dolar vyřazen ze zlatého standardu, aktualizujeme jej
na rok 2023 a použijeme reálné údaje o inflaci, vyjde nám, že na
každého člověka připadá více než 2 miliony dolarů.

Nyní však banksteři zabili husu, která snášela zlatá vejce. Už
nemohou okrádat americký lid.

Zde je matematika: Při současné úrokové sazbě 7,12 % by měsíční
splátka hypotéky činila 2 942 USD. To znamená, že roční splátka by
činila 35 304 USD. Jinými slovy, kdyby průměrný Američan neplatil
za jídlo, služby ani nic jiného, stále by si nemohl dovolit koupit dům.
To znamená, že systém je nenapravitelně pokřivený.



3/11

Zločinci z Fedu se to snaží zakrýt různými statistickými lžemi.
Například řeknou, že HDP na obyvatele je 70 000 USD. Toto číslo
však skrývá příjmovou nerovnost, protože se celkový příjem dělí
celkovým počtem obyvatel. Například když Bill Gates vejde do
jídelny a začne všechno kupovat, příjem na hlavu tamních obyvatel
vystřelí vzhůru, i když si nebudou moci koupit žádné jídlo. Medián
příjmů je úroveň, na které je polovina lidí nad a polovina pod, a
odráží tak realitu.

Proto SBD navrhuje začít tím, že se vrátí přibližně 2 miliony dolarů,
které byly každé osobě ukradeny. Propagandisté Fedu budou křičet:
„To povede k hyperinflaci!“. Ne však v případě návrhu SBD, protože
peníze budou lidem vráceny v podobě skutečných věcí. Pro začátek
každý dostane do vlastnictví své současné bydliště a všechny dluhy,
veřejné i soukromé, budou odepsány. Jinými slovy, bude vyhlášeno
jubileum.

SBD rovněž požaduje navrácení kontroly nad procesem tvorby a
rozdělování peněz voleným zástupcům lidu. To znamená, že státní
peníze by mohly být použity k vyplacení všech dřívějších vlastníků,
kteří se spoléhali na příjmy z pronájmu, aby mohli žít.

Kanada byla v letech 1938 až 1972 také schopna platit výdaje na
druhou světovou válku, veřejné zdravotní pojištění, školství, veřejné
stavby, jako je dálnice TransCanada, atd., a to vše bez dluhů nebo
zdanění, pouze za použití státních peněz. Nedošlo ani k inflaci,
protože peníze byly kryté zlatem a stříbrem.

Takový systém je třeba znovu zavést přinejmenším v Severní
Americe.

Něco podobného je třeba udělat i na celosvětové úrovni. Jinými
slovy, je třeba mezinárodně odepsat všechny dluhy a přerozdělit
majetek. To samozřejmě bude muset být přizpůsobeno potřebám
jednotlivých zemí a regionů a bude to vyžadovat hodně pečlivého
plánování.
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Další věcí, kterou SBD navrhuje, je nahradit Světovou banku, OSN,
WEF, BIS, MMF atd. novými institucemi.

Já jsem přijel do Japonska v roce 1980, abych studoval tamní
ekonomický a sociální systém. V té době mělo Japonsko za sebou
desetiletí dvouciferného hospodářského růstu. Mělo nejvyšší HDP
na obyvatele na světě. Rozdíl mezi bohatými a chudými byl
nejmenší ze všech vyspělých zemí. Měli také nejnižší míru
kriminality na světě a řeky v centru Tokia byly plné ryb v době, kdy v
jiných městech světa znečištění vyhubilo všechny živé tvory.

Ekonomický systém, který použili, okopírovali z nacistického
Německa a poté jej vylepšili.

Všichni víme o odporném nacistickém zvyku genocidy a hrůzných
lékařských experimentech, které prováděli. O tom, jak dobře
hospodařili, nás však neučí. Byli průkopníky v tom, aby každý měl
volkswagen, placenou dovolenou, zdravotní pojištění atd. Vybudovali
také úžasný německý dálniční systém. Opět za použití státních
peněz; to vše bez daní a dluhů. K tomuto účelu a k založení BIS,
OSN atd. však použili zlato, které si vypůjčili od asijských
královských rodin. Tím vlastně předali dlouhodobou kontrolu
asijským královským rodinám. To je problém, který nyní vede k
ovládnutí světa Asií, protože příslušníci královských rodů požadují
vrácení svého zlata.

Japonský systém byl podobný a na rozdíl od německého se neopíral
o vypůjčené asijské královské zlato. Podívejme se, jak fungoval.
Japonská banka zahájila proces tím, že vyslala své úředníky po celé
zemi. Ti by kontrolovali ceny v supermarketech a dalších obchodech,
ptali by se malých, středních i velkých podniků na jejich plány výdajů
atd. Na základě těchto údajů by určili množství peněz, které by bylo
možné vytvořit, aniž by to způsobilo inflaci.
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Další krok učinila organizace známá jako Agentura pro hospodářské
plánování. V jejím čele stál výbor složený z politiků, podnikatelů,
úředníků atd. Ti rozhodovali o tom, kde chce země být za pět let. V
jednom plánu se například rozhodli, že v příštích pěti letech napojí
všechny domy v zemi na kanalizaci, a přistoupili k tomu.

Nejednalo se však o komunistické centrální plánování, protože
skutečná práce byla zadána soukromému sektoru na základě
výběrového řízení. Soukromé společnosti také mohly svobodně
realizovat své vlastní plány bez ohledu na centrální pětiletý plán.
Například byrokraté původně odrazovali automobilové společnosti,
ale to nebránilo společnostem jako Honda a Toyota, aby se do toho
přesto pustily.

V každém případě komunistická Čína tento systém studovala a
okopírovala. Přidali k němu vlastní specifika. Tak například o
povýšení se rozhoduje tak, že úředníci hlasují pro kohokoli kromě
sebe, kdo si podle nich povýšení zaslouží. Výsledkem je, že jejich
ekonomika roste tak rychle, že nechali Západ „jíst jejich prach“. Čím
déle jim bude umožněno přerůst Západ, tím silnější budou a tím
méně nás budou muset poslouchat.

Proto musí Západ vytvořit podobný – ale doufejme, že lepší –
systém, aby zabránil Číně ovládnout svět.

Další věc, kterou je třeba zdůraznit, je, že kopírování systému
ekonomického plánování v místech, jako je Singapur, neznamená
kopírování totalitních kontrolních sítí, které tato místa používají. V
Singapuru je žvýkání žvýkaček nezákonné a za držení marihuany se
tam popravuje: nikdo z nás nechce takové aspekty napodobovat.

Každopádně v důsledku zákulisních jednání mezi SBD a dalšími
skupinami patří britský Commonwealth, Pentagon a Rusové k těm,
kdo podporují zřízení různých doplňkových mezinárodních
organizací pro plánování budoucnosti, které by nahradily nefunkční
systém MMF, BIS a Světové banky.



6/11

Jak již bylo zmíněno výše, bude třeba doladit podrobnosti, aby nové
struktury fungovaly pro lidi a byly obsazovány lidmi transparentním,
demokratickým a meritokratickým způsobem.

Poslední překážkou, kterou je třeba vyřešit před zavedením nových,
vylepšených systémů, je přimět současné vládnoucí pokrevní linie,
aby odstoupily a předaly kontrolu nad svými centrálními bankami.

Pokrevní rodiny žádají, aby se jako podmínka předání majetku
vztahovalo jubileum také na zločiny a kriminální chování. Přiznávají,
že mučily a vraždily děti v průmyslovém měřítku. Vědí, že bude
odhaleno mnoho masových hrobů. Vymlouvají se na to, že „se to
děje už tisíce let“. Další jejich výmluvou je, že se do tohoto systému
narodili a neměli jinou možnost než se s ním smířit, jinak budou sami
zabiti.

SBD v minulosti podporovala proces pravdy a usmíření v
jihoafrickém stylu. V armádě a agenturách – nemluvě o rodinách
nesčetných obětí – je však mnoho lidí, kteří se necítí příliš smířlivě.

Jediný kompromis, který SBD napadá, je, že až bude chazarská
mafie donucena předat moc, lidé, kterým ji předá, podpoří pravdu a
usmíření. Co se však stane potom, je jiná otázka. Příkladem ke
studiu je Argentina. Vláda, která převzala moc po odstoupení
vojenské vlády, dodržela svůj slib a nestíhala žádné generály.
Budoucí vlády to však udělaly a generálové skončili ve vězení.

V každém případě upřímně doufáme, že se podaří zajistit pokojný
přechod buď koncem tohoto roku, nebo začátkem příštího.
Alternativou by byl chaos, chudoba a krveprolití, protože současný
systém směřuje ke svému matematicky jistému kolapsu.

Na závěr tohoto týdne se s vámi podělíme o následující informace,
které nám zaslali lidé z Tajného vesmírného programu (SSP),
abychom se o ně podělili s našimi letními diváky:
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Lidé z Tajného vesmírného programu tvrdí, že žijeme v multivesmíru.
Podle nich existuje nekonečné množství realit. Některé jsou si tak
podobné, že se liší pouze barvou košile, kterou máte na sobě. Jiné
jsou tak odlišné, že v nich neplatí ani základní fyzikální zákony, jak je
známe.

Tito muži v černém, kteří se sami označují za skutečné muže v
černém, říkají, že se zabývají cestovateli, kteří se volně pohybují
mezi podobnými realitami. Hlavní frakce, se kterou máme co do
činění, tvrdí, že pochází z civilizace, která se od té naší odtrhla v
době druhé světové války. Tato skupina, pro mnohé známá jako
vesmírní nacisté, vyvinula antigravitaci a kolonizovala mnoho
okolních planet. Tvrdí, že se dostali až do páté dimenze, než byli
zastaveni v šesté dimenzi a posláni zpět na Zemi.

Zde je zkrácená verze toho, co říká jeden z jejich zástupců:

Příběh o UFO je samozřejmě zkreslený, zmanipulovaný, rozředěný a
zbraňový! Autorem „zmatku“ je Satan a satanisté, kteří ovládli Zemi,
takže ne, jasné pravdy se NEDOČKÁME. Budeme mít tisíce malých
kousků roztroušených jako skládačka, přičemž mnoho kousků zcela
chybí….. Hlavní složkou všech příběhů je strach… Zpráva
„potvrzující“ existenci obřích mimozemšťanů byla odtajněna FBI.

Všechny oficiální zprávy hovoří pouze o vojenském vybavení,
šedých nebo reptiliánech atd. Nikdy nemluví o bytostech světla,
léčitelích, božských zásazích nebo zázračných pracovnících… Jak
nahoře, tak dole – jsou zde přítomny prvky, které jsou mnohem
vyspělejší než cokoli, co zde mají pozemšťané. Rozdíl mezi tím, co
mají lidé, a tím, co existuje, je jako rozdíl mezi mravencem a lidskou
bytostí. Mnozí pozorují pozemšťany jako mraveniště. Stará
technologie – zpětné inženýrství.

Mnoho „míst havárií mimozemšťanů“ bylo zinscenováno – s
falešným i skutečným zpracováním. To vše za účelem dezinformace
veřejnosti. Několik „skutečných lodí“ bylo použito jako místa havárií,
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aby určité skupiny lidí mohly lodě zachránit – pro účely zpětného
inženýrství… Některé mimozemské druhy nesměly kvůli své
svobodné vůli darovat technologie nebo uzavřít dohody s
pozemšťany – takže místa havárií byla „zinscenována“ se
skutečnými hvězdnými loděmi.

Lidé z SSP nám také poslali následující:

Tyto údaje pocházejí z odtajněných ruských spisů. A „vyčištěné“
západní verze expedice admirála Richarda Byrda do Antarktidy,
známé jako operace High Jump nebo Task Force 68. K bitvě s
mimozemšťany skutečně došlo. Nebyli to němečtí nacisté. Skupina
admirála Byrda byla varována, aby se už nevracela s ničivými
zbraněmi.

Antarktida – Operace Highjump – rusky a západní verze:

Watch Video At: https://youtu.be/Z-uOyL1eRmQ

.

https://youtu.be/Z-uOyL1eRmQ
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Watch Video At: https://youtu.be/C5lFdyNH5YA

.

Na základě „vyčištěných“ archivů amerického námořnictva a
odtajněných archivů ruské vlády. Jedná se o rusky mluvený film s
francouzskými titulky.

Jak už to u těchto příběhů bývá, jsou sice fascinující, ale ve
skutečnosti nijak neovlivňují náš skutečný každodenní život. Žádáme
tyto lidi z Tajného vesmírného programu, aby vyšli z úkrytu a podělili
se s námi o své technologie. Jinak je budeme muset nadále odmítat
jako zajímavé příběhy kombinované s videozáznamy létajících
objektů, které zůstávají ve světě tady a teď nepolapitelné. Říkají, že
vyjdou na světlo, až bude svrženo naše satanské vedení. K tomu
dojde, až bude svržen spojovací článek kolem Ženevského jezera.
Možná se pak konečně dočkáme.

Tímto Benova předem napsaná zpráva končí, následující
informace jsou aktuálními zprávami od Windlandera.

Pentagon přiznává, že má zbraně s přímou energií (DEW). (Byly
použity k založení požárů v Lahaině.)

Prozrazují, co se děje. Je zajímavé, že to vyšlo najevo až teď.

https://youtu.be/C5lFdyNH5YA
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„Vydělal jsem desetkrát víc než film o Barbie.“

Republikáni si v New Yorku umístili inzeráty se Zelenským.

Bioetik WEF chce geneticky modifikovat lidi tak, aby byli alergičtí na
maso.

Pak se stalo toto: Bill Gates financoval výzkum geneticky
upravených klíšťat – nyní má 450 000 Američanů alergii na červené
maso způsobenou „alfa-gal syndromem“ způsobeným kousnutím
klíštětem.

V souvislosti s prudkým nárůstem počtu případů alfa-gal syndromu
(AGS), onemocnění přenášeného klíšťaty, které vyvolává alergickou
reakci na červené maso, se objevují náznaky shody s výzkumem
financovaným Nadací Billa a Melindy Gatesových.

V červnu 2023, poté, co společnost Oxitec oznámila vysokou
účinnost svých pokusů s klíšťaty, poskytla Gatesova nadace další
finanční prostředky ve výši 4,8 milionu dolarů.

Prolínání zájmů Gatese a nárůstu případů AGS však vyvolává
pozornost. Gates vlastní podíly ve farmaceutických společnostech,
jako je Pfizer Inc., které vyrábějí antibiotika, jako je doxycyklin,
běžně používaný k léčbě nemocí přenášených klíšťaty, jako je
borelióza. V roce 2017 navíc jeho nadace poskytla více než 1 milion
dolarů společnosti Ceres Nanosciences, která se specializuje na
diagnostiku boreliózy.

V potravinářském průmyslu Gates významně investuje do
společností vyrábějících maso z rostlinných produktů a laboratorně
pěstovaného masa. Podpořil společnosti jako Upside Foods, Good
Meat, Beyond Meat a Impossible Foods, z nichž některé byly
schváleny americkým ministerstvem zemědělství pro výrobu a prodej
výrobků nahrazujících maso.
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Brazilský levicový prezident Lula říká, že potřebujeme „novou
globální správu“, která by prosadila „opatření v oblasti změny
klimatu“ a zajistila, aby je „všichni“ dodržovali.

Zdroj: benjaminfulford.net

Pokud byste rádi poslali peníze na překlady článků a provoz serveru,
učiňte tak prosím europlatbou na účet IBAN:
LT253250049332482040 , BIC: REVOLT21 . Platbu prosím označte
jako „dar“. Lze platit bezpečně i platební kartou na tomto ODKAZU.
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http://link.tadesco.org/fWHQQbezpecnaPlatba

